
“Binnen de Denktank 
wil ik me richten op 
hoe we met elkaar het 
vak tot een hoger level 
kunnen tillen.” 
 
Een interview met Melissa Bak, Denktank-lid 
van ANBOS. 
 
Melissa Bak (31) is eigenaar van Skin Plus in 
Rotterdam. Ze is sinds 2012 
schoonheidsspecialist en sloot zich in 2016 bij 
ANBOS aan. “In dat jaar opende ik mijn eigen 
schoonheidssalon. De jaren ervoor heb ik als 
werknemer bij salons gewerkt en veel 
ervaring opgedaan. 
 
Lid bij ANBOS 
 
Lid worden van ANBOS betekende voor mij 
contact met collega’s, een mooi vakblad, 
vakinhoudelijke events, een vangnet bij 
problemen, vergoedingsmogelijkheden, 
korting op workshops en cursussen… Heel 
veel redenen om me bij de 
brancheorganisatie aan te sluiten! En het 
ANBOS-schild op de muur heeft me zeker 
nieuwe klanten opgeleverd hoewel ik dat 
helemaal niet had verwacht. 
 
Ik ben het vak ingegaan omdat ik zelf een 
huidprobleem had en toen heel goed 
geholpen ben door mijn 
schoonheidsspecialist. Dat wilde ik ook, 
mensen op deze manier helpen!  
 
Eigen ervaring 
 
Ik ben medisch schoonheidsspecialist en 
orthomoleculair huidspecialist. Mijn instituut 
richt zich op drie pijlers: van binnenuit, clean 
skincare en gezonde make-up. Wij geloven 
dat wij alles in huis hebben voor de 
allermooiste huid. Mijn cliënten krijgen bij 
ons een huidverbeterende behandeling op 
maat en kunnen kiezen welke beleving ze 
daaraan willen koppelen. Dat is het 
ontspannende deel van de behandeling. De 
etherische oliën en de massages zijn op dat 
ritueel afgestemd. Technieken die we 
inzetten om de huid te verbeteren zijn 
microneedling, bindweefselmassage, peelings 
en we hebben een huidanalyse-apparaat. 
 
Eigen team 
 
Mijn team bestaat uit vijf medewerkers. De 
ervaring die ik heb met personeel, neem ik 
mee in de Denktank. Voordat ik met  

 

 
 
personeel ging werken heb ik een salon aan 
huis gehad, dus ik ken beide type 
bedrijven. Sinds ik in een nieuw pand zit, zie 
ik mezelf steeds meer als ondernemer. Er 
komt zoveel meer bij kijken, een hele mooie 
uitdaging vind ik! Ook is mijn netwerk 
gegroeid, waardoor ik weet wat er speelt in 
de branche.  
 

“Dat wilde ik ook, 
mensen op deze manier 
helpen!”  
 
Visie Denktank 
 
Binnen de Denktank wil ik me graag richten 
op hoe we met elkaar het vak tot een hoger 
level kunnen tillen. Ik denk dat we veel van 
elkaar kunnen leren als we bespreekbaar 
maken wat er leeft binnen de branche. En het 
is leuk om op een andere manier met je vak 
bezig te zijn. Sparren met collega’s geeft me 
altijd veel energie, ik heb er super veel zin 
in!” 
 

“Ik denk dat we veel van 
elkaar kunnen leren als 
we bespreekbaar maken 
wat er leeft binnen de 
branche.” 


